
 

Verslag Gebruikersplatform 

Woensdag 29 november 2023 | 19:30 uur tot 21:30 uur | Hart van Diever, Westeres 7 te Diever 

 

Aanwezig: Henk van Hooft (voorzitter Stuurgroep DFG), Catrien Scholten (Provincie Drenthe),  

H. Doeven (wethouder gem. Westerveld), M. Tiggelen (Stichting Paardenroutes Drenthe), I. Trompetter 

(dorpsbelang Vledder), F. de Vries (dorpsbelang Vledder), G. Nijland (voorzitter IVN Westerveld), 

Dorpsbelang Diever, Stichting Sport Promotie Diever, Groep 55+ Wapse, Dorpsbelangen 

Hoogersmilde, Dorpsbelang Langedijke, R. Kloeze, Plaatsbelang Elsoo, Menvereniging de Eemter,  

J. van Weperen (wethouder gemeente Ooststellingwerf), Raadslid gemeente Ooststellingwerf 

(fractievoorzitter VVD), Mary Rietdijk (dorpsbelang Vledder),  

 

Opening 

Catrien heet eenieder van harte welkom. Met betrekking tot de agendapunten was er niets aangeleverd 

maar er is langer geleden een vraag gesteld over de samenstelling van het gebruikersplatform. Tijdens 

de vorige vergadering is er aangekondigd dat daar iets mee gedaan zou worden maar dit is helaas erbij 

ingeschoten.  Op dit moment gaan we door op de oude voet en zodra de stuurgroep wat helderder is 

over hoe zij willen gaan samenwerken wordt opnieuw gekeken hoe om te gaan met het overleg. Moet 

het alleen voor het Drent-Friese Wold gaan of moet er ook voor het Dwingelderveld en het Holtingerveld 

iets vergelijkbaars worden opgesteld, wordt vervolgd.  

 

Landschapsvisie 

Presentatie gegeven door Catrien Scholten. 

 

Vragen n.a.v. de presentatie: 

Mevrouw Trompetter: Er wordt een aantal keren aangegeven dat het gaat om een inspiratiedocument 

en dat er geen bindende afspraken staan? ANTW: Er staat op een aantal plekken dat het bedoeld is als 

inspiratiedocument maar wij hebben nu vaak teruggekregen dat het niet voor iedereen duidelijk is. Daar 

wordt tekstueel nog naar gekeken zodat het voor eenieder helder is. 

H. van Hooft: Het is goed om aan te geven dat wij als stuurgroep geen bestuurlijke bevoegdheid hebben. 

Die bevoegdheden liggen bij de raden en bij de provinciale staten dus een bindend karakter aan welk 

stuk dan ook kan door de stuurgroep nooit worden gegeven maar moet altijd door de raad of provinciale 

staten worden gegeven. De stuurgroep levert ingrediënten aan voor het denkproces. 

Wethouder H. Doeven: Gister tijdens de gemeenteraad vergadering is er een motie aangenomen en 

vandaag opgestuurd. Vanuit de raad moet er duidelijkheid komen wat het nou precies is. Is het een visie 

document en wordt het vastgesteld of is het een inspiratiedocument waar inspiratie uitgehaald kan 

worden. En wat is er dan mooier dan als er zo’n document er ligt. Graag niet de negatieve kant van het 

document te benadrukken maar ook kijken naar de positieve kant ervan.  

 

De heer M. de Jong (plaats belang Langedijke) 

Wat vindt de landbouw hiervan? Ik heb het idee dat de huidige landbouw zoals het nu is niet staat 

beschreven in deze visie, klopt dat? Verder vind ik het heel belangrijk dat er ook een soort 

toekomstperspectief is. ANTW: Nee, de huidige landbouw staat niet zo beschreven. Daar moet nog beter 



 
naar gekeken worden en er moet een gesprek komen met de landbouwers want de reactie die gezien is 

en die wellicht ook bij eenieder voorbij gekomen is, is een terechte reactie en daar moet wat gedaan 

mee worden.   

 

LET OP: Er kan formeel tot morgen 30 november gereageerd worden. Als er na vanavond nog iemand is 

die graag wil reageren mag dat gemaild worden naar Catrien.  Tot in ieder geval donderdag 7 december 

zal Catrien bezig zijn met het verzamelen van gegevens en het uitwerken daarvan. 

 

Suggesties 

• De derde tegel wat gepresenteerd is maakt ook wel bang. Met het intekenen van een tegel doe 

je alsof dit de toekomst moet zijn en dat creëert ook angsten. En als het wel als inspiratie richting 

gemeentes gestuurd wordt dan wordt er een (beperkende) richting gegeven. Daar moet men 

een beetje bij wegblijven en het kaartje minder grafisch te maken. 

• In het document wordt aangegeven hoe het er in 2025 uit zal gaan zien. Misschien is het een 

idee om het minder stellig te maken want nu wordt alles tot in detail uitgewerkt en het is goed 

om het meer als suggestie neer te zetten of als mogelijkheid. 

• Misschien is het goed om met scenario’s te komen? Dit document kan als visie worden gezien 

maar misschien is er ook een visie waarbij de statusquo die men ook best mooi vindt om die te 

behouden en die er ook naast kan leggen.  

 

De heer L. van Oossanen 

Wat ik mooi vind aan het document is dat er veel veranderingen op stapel staan en er komen veel 

veranderingen aan. Maar dat er juist niet in hokjes wordt gedacht maar dat er juist een combinatie 

gezocht wordt en dat is de kracht van de toekomst. Dat er juist samen gekeken wordt naar het hele 

landschap hoe het letterlijk samen te gaan doen.  

 

Wethouder J. van Weperen 

Er zitten veel mensen in de stuurgroep die ook een groot boerenhart hebben. De loyaliteit met de 

boerengemeenschap en net zo goed met de andere opgaven hebben. Het is een mooi gebied met een 

mooi landschap maar dit document is vanuit landschap perspectief geschreven van hoe is het, hoe was 

het en hoe zou het kunnen zijn en hoe zou het kunnen worden. Daar is verder rekening mee gehouden 

met de opgave voor natuur, klimaat en alle andere opgaven.  

 

Rondvraag 

• De heer Rikus Kloeze heeft aangegeven dat vandaag zijn laatste dag is in het 

gebruikersplatform. Catrien bedankt hem voor de jarenlange inzet. 

• De heer de Vries, wil graag reactie op de openstaande vragen die meneer gesteld heeft en de 

nieuwe planning voor aanpassing van het gebruikersplatform → actie Catrien.  

 

Sluiting 

Om 21:15 uur is de vergadering gesloten. 

 


